
 

 

Zápis ze zasedání 

Krajské rady Libereckého kraje 

termín: 9. listopadu 2019, od 9.45 do 20.45 

místo: Skautská chata Seleška, Lužické hory 

 



Zápis z krajské rady 

Seleška | 9. listopadu 2019 
 

 

Účastníci zasedání 

přítomní: ses. Jechová (Želva), Peřinová (Andílek), Stránská (Jája), Veselá (Dita), bři. Fogl (Net) [odchod v 
17:17], Klacek (Kláca), Kubánek (Škubis), Lischka (Vuk) [příchod ve 12:30], Malý (Králík) [odchod v 
17:17], Peřina (Jerry), Polák (Kasař), Tauchman (Drak) 
(9 z 14 členů s hlasem rozhodným) 

omluveni: ses. Bobrovová (Zuzka), Hübnerová (Skippy), Kulichová (Šťopka), Pekařová (Janina), bři. Lehký 
(Kim), Patočka (Čajíček), Riss (Kaštan), Šolc (Focman), Vitvar (Cipísek) 

hosté: bři. Berki (Hubert) [příchod v 11:20 a odchod v 17:17], Bičík (Mates), Lochovský (Sova) 

1) Výjezdní zasedání krajské rady a zpravodajského týmu 
● Br. Peřina (Jerry) přivítal členy krajské rady a zpravodajského týmu na výjezdním zasedání na 

skautské chatě Seleška. 
● Členové zasedání se dohodli na programu. Součástí jednání bylo i hlasování členů KRJ. Mimo 

oficiální program se skládaly nové stoly a židle, které se vyměnily za staré ve společenské místnosti 
na chatě. 

2) Hodnocení kvality kraje 

● Br. Peřina (Jerry) poděkoval všem, kdo vyplnili individuální hodnocení kvality kraje za školní rok 
2018/2019. 

● KRJ a zpravodajský tým diskutoval nad otázkami, u kterých nebyla zřejmá odpověď a z této diskuze 
vyšly následující odpovědi: 

○ Činovníci v KRJ se snaží spolupracovat, vztahy jsou přátelské, ale ke skutečné vzájemné 
pomoci dochází zřídka. 

○ Termíny porad jsou předem známy, zápisy z nich jsou k dispozici všem účastníkům 
nejpozději do týdne po poradě. 

○ KRJ má stanoveny cíle nebo plán k jejich naplnění, který je však nekonkrétní. 
○ KRJ zajišťuje bezpečnost na všech svých akcí (zdravotník, lékárna, kvalifikace, poučení 

účastníků…). 
○ KRJ zprostředkovává informace o možnosti svých členů účastnit se mezinárodních akcí a 

podporuje to finančně. 
○ KRJ se nezajímá o to, zda výchovní zpravodajové v okresech, resp. přímo podřízených 

střediscích znají oficiální výchovný systém. 
■ velmi málo se KRJ zajímá o to, zda výchovní zpravodajové znají výchovný systém, 

trochu ke zlepšení kraj přispívá alespoň díky akcím 
○ KRJ nemá statistický přehled o využívání výchovného programu v oddílech. 

■ KRJ má hrubý přehled na úrovni středisek, nikoliv na úrovni oddílů 
○ KRJ poskytuje vhodnou formou a včas informace z ústředí okresům či přímo podřízeným 

střediskům. 
■ KRJ podporuje střediska k samostatnému sledování a vyhledávání informací 

○ KRJ efektivně používá běžné komunikační kanály a dále pracuje na zlepšování komunikace. 
○ KRJ se osobních setkání s VRJ a ostatními kraji účastní, činovníci za kraj mají blízko k 

tématům setkání. 
■ proběhly 2 setkání, KRJ se nepodílela na obsahu setkání, většinou se setkání 

účastní br. Peřina (Jerry) a br. Lischka (Vuk) 
○ KRJ poskytuje pravidelně své zkušenosti, know-how a příklady dobré praxe ostatním 

strana 2 z 9 ¬ www.skautlib.cz  

http://www.skautlib.cz/


Zápis z krajské rady 

Seleška | 9. listopadu 2019 
 

krajům. 
■ zkušenosti se předávají na setkání krajů 

○ KRJ schvaluje rozpočet, zajišťuje průběžnou kontrolu jeho čerpání a vyhodnocuje jeho 
plnění. 

■ na základě pravidel a schválení rozpočtu kraje dělá průběžnou kontrolu jednotlivých 
kapitol vždy jejich správce (uveden v rozpočtu) a hospodářka/předseda KRJ, celá 
KRJ jako taková na svých jednání průběžnou kontrolu čerpání rozpočtu nedělá (není 
to smysluplné) 

○ Revizní komise provádí revizi pouze pro účetnictví KRJ. 
■ revizní komise zajišťuje vše, co KRJ potřebuje, ale revizi účetnictví ve střediscích 

neprovádí 
○ KRJ zprostředkovává informace o možnosti získání fin. prostředků nahodile nebo odkazem 

na webové stránky. 
■ KRJ nevyhledává informace, informace jsou zařazeny do automatických e-mailů, 

které KRJ předává 
● KRJ Libereckého kraje má mezery v plánování, ve výchově a ve zdrojích financování. 
● KRJ diskutovala nad otázkou, jak podpořit využívání výchovného systému v oddílech. Jak motivovat 

střediska, aby se na střediskové radě probíral výchovný systém. Potřeba hledat cestu, jak získat 
hrubý přehled o výchově v oddílech. Ze zápisů od středisek to není zřejmé. 

● V celkovém hodnocení Liberecký kraj dopadl za rok 2018/2019 “dobře” se 71 % výsledkem. 
(skautky a skauti z celého kraje si mohou dle svého zájmu podrobnější výsledky skautského 
Libereckého kraje prohlédnout ve skautISu) 

3) Plán kraje na rok 2020 

● Členové KRJ a zpravodajského týmu prodiskutovali klíčové projekty a položky, které se zahrnou do 
plánu činnosti a do rozpočtu kraje na rok 2020. 

○ dotazník na výchovný program pro komunikaci se středisky 
○ seminář pro revizní komise - představy o fungování revizní komise pro další období 
○ výchovní zpravodajové 
○ vytipovat problém ve středisku, pokud problém středisko má a KRJ nebo zástupci pro danou 

oblast, ve které se středisko nachází, by se snažili středisku pomoci 
○ zpětná vazba na zápisy od středisek - motivace pro posílání zápisů na kraj od středisek ze 

střediskových rad 
○ aktivně se podílet na pořádání krajského kola závodu 
○ ČK Vocať Pocaď - novým šéfem kurzů je br. Urban (Ňuf), br. Peřina (Jerry) bude mít nadále 

na starosti přihlašování, i když nebude ve vedení kraje 
○ VK 5:10 sever - ve školním roce 2020/2021 
○ jednodenní VZ v Jablonci n. N. 
○ krajské roverské Meetro6 
○ regionální roverská akce (RRA) - na jaře 2020 
○ ZVaS - 4 základní kola, krajské kolo, účast na republikovém kole 
○ Žirafa Krkonoše - v lednu 2020, Liberecký kraj se podílí finančně 6.000,-Kč 
○ RK Frak - probíhá pod krajem 
○ RK Koblížek - podpora komunikačně 
○ Víkend oddílových rad (VOR PRAK) 
○ ZZA - kraj pouze podporuje 
○ setkání vedení středisek s vedením kraje + seminář (nejlépe pro výchovné zpravodaje) 
○ Valný sněm - společné setkání delegátů, diskuze o dopravě, účastnické poplatky se neplatí 
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○ Elixír v Turnově - propagovat vzdělávací akci 
○ skautská chata Seleška 
○ fungování nové krajské rady 
○ grilování krajské rady a zpravodajského týmu - duben/květen 2020 
○ grantový program - I. a II. kolo 

4) II. kolo grantů KRJ 

● Ve II. grantovém kole se sešlo 6 žádostí o finanční příspěvek na projekty a akce středisek. 
● KRJ diskutovala jednotlivé projekty a žádané výše příspěvků. 
● Usnesení 2019-11/I: Krajská rada skautského Libereckého kraje schvaluje přidělení příspěvků 

na projekty a akce OJ v II. grantovém kole v následující výši: 
○ 1.175,-Kč: 513.10 - přístav Maják Liberec - Brigáda “NÁLET” poblíž Lidových sadů - 

oblastní akce 
○ 8.500,-Kč: 512.01 - středisko Jablonec nad Nisou - O Jizerskou sovu 2019 
○ 5.000,-Kč: 511.02 - středisko Klíč Nový Bor - Celostřediskové vánočky střediska Klíč 

2019 
○ 4.000,-Kč: 514.02 - středisko Štika Turnov - Výroční střediskové setkání 2019 
○ 2.000,-Kč: 514.02 - středisko Klíč Nový Bor - Výprava novoborského oddílu Střelka na 

Intercamp 2019 
○ 4.500,-Kč: 513.10 - přístav Maják Liberec - Mikulášská 2019 

(8 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno) 

5) Registrace a členský příspěvek na rok 2020 

● Registrace pro rok 2020 se řídí Směrnicí k registraci pro rok 2020 vydanou 22. 10. 2019. 
● Pro předání zpracované registrace 2020 a uhrazení členských příspěvků byly stanoveny následující 

termíny: 
○ střediska předají registraci kraji nejpozději 31. 1. 2020,  

registrace půjde odevzdat nejdříve 1. 1. 2020; 
kraje předají registraci do KÚJ nejpozději 28. 2. 2020. 

○ střediska zaplatí členské příspěvky kraji po převzetí registrace jednotkou  
nejpozději 28. 2. 2020; 
kraje zaplatí členské příspěvky na ústředí do 28. 3. 2020. 

● Výše členských příspěvků pro organizaci jako celek byla stanovena na: 
○ 290,-Kč na člena s odběrem spolkového časopisu (na 250,-Kč na člena bez odběru 

spolkového časopisu) 
○ 200,-Kč za každé telefonní číslo zapojené v STS (na STS a IT řešení) 
○ 25,-Kč za členskou kartu nově v registraci objednanou (s platností karty až tři roky) 

● Vedení KRJ navrhuje členský příspěvek pro Liberecký kraj ve stejné výši jako v letošním roce (stejná 
výše už od roku 2015) – tj. ve výši 50,-Kč/člen. 

● Usnesení 2019-11/II: Krajská rada skautského Libereckého kraje schvaluje členský příspěvek 
ve výši 50,-Kč/člen pro registraci 2020. 
(7 pro, 0 proti, 1 zdržel se - schváleno) 

6) ZVaS 2020 

● ZVaS má nová pravidla, ale zatím nemá zveřejněny podrobné popisy disciplín (objeví se na webu 
zavody.skaut.cz). 

● Krajské kolo ZVaS pořádá středisko Šurean Liberec na konci května 2020. Termín bude upřesněný. 
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Závod by měl probíhat v bývalé vojenské střelnici v Liberci - Harcově. 
● Základní kola pořádají dle rozpisu tato střediska: 

○ oblast Českolipsko - středisko Řetěz Česká Lípa 
○ oblast Liberecko - středisko Mustang Liberec - 4. 4. 2020 (den či víkend) 
○ oblast Jablonecko - středisko Jablonec nad Nisou 
○ oblast Semilsko - středisko Varta Semily 

● KRJ se bude více bavit s pořadateli krajského kola ZVaS o podobě a průběhu závodu. 

7) Skautská chata Seleška 

● Tým chaty Seleška sbíral a diskutoval různé věci, které by bylo možné (a vhodné) v budoucnu na 
chatě dále vylepšovat, rekonstruovat a budovat. Tým tyto věci prošel s krajskou radou. Na níže 
uvedeném seznamu jsou i věci, které popisují případná rizika chaty pro budoucnost (věci, kterým je 
třeba věnovat pozornost, aby chata měla i nadále dobrý standard). 

○ Vrt a voda (díky provedeným úpravám nyní nižší priorita než loni) – 100 metrů hloubka a                
není jistý výsledek a velmi drahá záležitost 

○ Dílčí rekonstrukce pokojů (postele a nábytek) 
■ č. 6 – prokopnutá stěna 
■ č. 10 – podlaha a zeď 

○ Na zvážení, zda nezrušit přístěnky 
○ Podlahy 1. patro v pokojích 
○ Selešinka (propadá se) 

■ podložení Selešinky 
■ terasa  

○ Střecha a štíty 
■ Zvážit dlouhodobý projekt střecha a štíty (včetně zateplení a vyřešení zateplení           

půdy) 
● 1. střecha 
● 2. technické zateplení vnitřku (půdy nad obložením) 
● 3. štíty – jak pohledové dřevo, tak řešení zateplení vzdušnosti 

Minimálně opravit stupátka na komínu 
Drobné opravy střechy a sněhových zábran 

○ Střecha nad záchody 
○ Schody  

■ na půdu 
■ do 1. patra 

○ Zprovoznění druhého komínu a využití ho pro vytápění (jako horkovzduch do horních pater) 
○ Otázka řešení septiku (legislativní otázka do budoucnosti – ověřit, jak to vypadá) 
○ Nádrž na vodu – zaspárovat 

■ řešit dotaci 
■ pomoc hasičů nebo města Jablonného (z důvodu zmínění cyklostezky a povinnosti           

nezamezit přístup k nádrži v projektu) při pomoci např. s manipulací desek (např.          
poskytnutí techniky) 

○ Pročištění základů hospody (od náletů) a ostatních našich pozemků – do budoucna využít             
např. jako možnost lesního baru, doplnění informační cedule atd. 

○ Vytvořit naučnou tabuli s historií hospody a chaty 
○ Vyřešit vysázení nových stromů a vytipovat na ně místa  
○ Napojit např. 1 děšťový svod do nádrže  
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○ Trávník (okopávání) a srovnání terénu před garáží 
○ Rozšíření chodníku před chatou (např. travní rohože nebo jiné řešení) 
○ Pneumatiky (likvidace) 
○ Okenice - nejen oprava úplně špatné, ale kompletní renovace v přízemí 
○ Společenská místnost - významnější vylepšení a úpravy 
○ Stěny ve společenské místnosti 

● Členové KRJ a zpravodajského týmu vyjádřili preferenci k věcem, které vnímají jako prioritní a 
kterým by se tedy tým mohl začít v budoucnu více věnovat (některé věci totiž budou vyžadovat 
nejprve projektovou přípravu, podrobné rozpočty apod.) a až následně bude možné finálně 
rozhodnout či přímo začít realizovat. 

8) Krajský sněm 

● Krajský sněm proběhne 26. ledna 2020 od 9:00 na Technické univerzitě v Liberci v budově G. 
● V rozpočtu je vyčleněno 8.000 - 10.000,-Kč na občerstvení. 
● Za Náčelnictvo by se měl zúčastnit br. Baláš (Číča) a br. Tarant (Majkl), za Výkonnou radu ses. 

Olišarová (Jóňa), dále bude pozván děkan hostitelské fakulty prof. Jan Picek, primátor města Liberec 
Jaroslav Zámečník a hejtman Libereckého kraje Martin Půta. 

● Usnesení 2019-11/III: Krajská rada skautského Libereckého kraje jmenuje kandidátní komisi 
pro krajský sněm v lednu 2020 ve složení: Jan Tauchman (Drak), Lukáš Marek (Klavikula), 
Adéla Jechová (Želva), Dora Janouchová (Siréna), Tomáš Veselý (Piškot).  
(8 pro, 0 proti, 1 zdržel se – schváleno) 

● Usnesení 2019-11/IV: Krajská rada skautského Libereckého kraje navrhuje do volební komise 
pro krajský sněm Jana Tauchmana (Draka), Adéla Jechovou (Želvu).  
(8 pro, 0 proti, 1 zdržel se – schváleno) 

● Na krajském sněmu vodních skautů bylo přijato usnesení, ve kterém je uvedeno, že za vodní skauty 
by měl být krajský kapitán VS přímo s hlasem rozhodným ve volené KRJ. Členové KRJ toto 
opakovaně diskutovali. KRJ navrhuje, aby se vodní skauti účastnili rad, ale bez hlasovacího práva. 

● Usnesení 2019-11/V: Krajská rada skautského Libereckého kraje přijala jasný postoj k 
zastoupení VS a KD ve volené krajské radě: KRJ podporuje variantu, kdy krajský legát Kmene 
dospělých a krajský kapitán vodních skautů není členem KRJ s hlasem rozhodným. Krajské 
radě přijde mnohem vhodnější, aby tito členové fungovali na krajské úrovni v pozici obdobné 
jako ostatní zpravodajové a krajských rad se mohli účastnit jako hosté. 
(8 pro, 1 proti - Kasař, 0 zdržel se – schváleno) 

● Usnesení 2019-11/VI: Krajská rada skautského Libereckého kraje navrhuje krajskému sněmu 
zvolit 3 člennou revizní komisi. 
(9 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno) 

● Usnesení 2019-11/VII: Krajská rada skautského Libereckého kraje navrhuje krajskému sněmu 
9 volených členů KRJ s doporučením zastoupení oblastí - 2 členové pro oblast Českolipsko, 3 
členové pro oblast Liberecko, 1 člen pro oblast Jablonecko, 3 členové pro oblast Semilsko. 
(9 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno) 

● Br. Peřina (Jerry) a br. Fogl (Net) upřesnili témata pro předsněmovou diskuzi, kterými jsou: 
○ kodex jednání dospělých - velmi důležité téma, které je vnímáno jako důležitou částí v 

organizaci; ústředí vnímá problém silnější; jak se dospělí mají chovat k dětem, vedoucím, 
aby nedocházelo k problémům; jeden z impulsů, aby se to ve střediscích začalo řešit 

○ skauting za 10 let - téma k diskuzi o přemýšlení budoucnosti ve své jednotce 
○ idea světlušek a vlčat - klíčový výchovný prvek, zasahuje velkou část organizace 
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9) Budoucnost kraje - členové + vedení, zastoupení oblastí, informace 

ze střediskových sněmů 

● Br. Peřina (Jerry) se potkával a bavil s různými lidmi kvůli budoucnosti kraje. 
● Pro nové vedení je důležité, aby vědělo, co je jeho cíl, aby nový předseda KRJ nebyl zvolený jen 

proto, že není žádný jiný vhodný kandidát. 
● Přítomní členové krajské rady a zpravodajského týmu se vyjádřili k tomu, kdo by nadále chtěl být v 

krajské radě a zpravodajském týmu a kdo ne. 
● Pro oblast Liberecko se hledají ještě 2 zástupci do krajské rady - KRJ podporuje, aby 1 člen byl za 

vodní skauty (neboť ve městě působí dva přístavy) a 1 člen, který není přímo z Liberce. 
● Dále bude volná placená pozice asistentky předsedy KRJ převážně na psaní a zpracování zápisů z 

krajských rad. Ses. Stránská (Jája) nadále zůstává v týmu chaty Seleška jako administrativní 
pracovnice (vyřizování e-mailů, telefonátů, předávání klíčů, …). 

● Prozatím nebude obsazený výchovný zpravodaj a zpravodaj pro vzdělávání (týmy vzdělávacích akcí 
však pokračují, mají posílené vedení a jsou velmi dobře funkční). 

● Hledají se min. 3 kandidáti do krajské revizní komise. 
● Br. Peřina (Jerry) bude další 2 roky šéfovat tým chaty Seleška a jako “mentor” vypomůže novému 

vedení a krajské radě (nebude ale člen KRJ). 
● Členové KRJ podali informace ze střediskových sněmů, které za kraj navštívili: 

○ Řetěz Česká Lípa - vedoucí střediska byla zvolena ses. Višňová Anna, zástupci ses. 
Svatoňová Aneta a br. Kubát (Sova); díky náborové akci se podařilo nabrat cca 30 nových 
členů do střediska, zakládá se nový oddíl 

○ Doksy - vedoucím střediska byl zvolen br. Klacek (Kláca), zástupkyní ses. Macháčková 
(Veverka); prozatím není dodělaná rekonstrukce klubovny a v budoucnu středisko čeká 
řešení vodovodu 

○ Jestřáb Jilemnice - beze změny 
○ Chotyně - změněn název střediska, sněm proběhl na chatě Seleška během rodinné akce v 

komornější, ale příjemné sestavě 
○ Dub Český Dub - vedení střediska beze změny, na sněmu hrála kapela, středisko probralo 

předsněmovou diskuzi, téma ideu světlušek a vlčat podrobněji probrali s rovery; v revizní 
komisi má obdobné složení; skauti v Hodkovicích mají dům společně s horolezci, skauti v 
Českém Dubu maji svoji klubovnu a postupně klubovnu rekonstruují 

○ Klíč Nový Bor - za KRJ se sněmu zúčastnil br. Peřina (Jerry) a br. Klacek (Kláca), výsledek 
skončil stejně jako min. volební období, vedení střediska beze změny, v diskuzi se řešila 
budoucnost střediska a klubovny 

○ Varta Semily - vedení střediska beze změny, středisko mělo pěkně připravenou 
předsněmovou diskuzi; dělení Semil a Lomnice n. P. až v daleké budoucnosti 

○ přístav Flotila Liberec - kapitánem byl zvolen br. Arient (Bodie), zástupcem br. Langr 
(Šmudla), obměněna revizní komise; posouvá věci kolem výchovy, v létě pořádal příměstský 
tábor, díky kterému nabral kluky 

○ Mustang Liberec - za kraj se sněmu zúčastnil br. Lischka (Vuk), sněm proběhl u jedné 
členky doma, dnešní vedení bylo doplněno novým druhým zástupcem - byl zvolen br. 
Ječmeň (Aik) 

○ Šurean Liberec - vedení střediska beze změny, středisko na sněmu probíralo důležité téma, 
kterým je budoucnost střediska 

○ přístav Ralsko Mimoň - vedoucí střediska beze změny, předsněmové diskuzi se moc 
nevěnovali; do jiné organizace odešel 1. oddíl 

○ přístav Maják Liberec - zástupkyní vedoucí střediska byla zvolena ses. Labovská (Žížala) 
○ Lípa Tatobity - vedení střediska beze změny; středisko shání účetní 
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○ Štika Turnov - na sněmu příjemná atmosféra, dobré občerstvení, zástupkyní vedoucí 
střediska byla zvolena ses. Cogan (Róza) 

○ Jilm Jilemnice - nejdelší sněm, vedoucím střediska byl zvolen br. Vitvar (Cipísek), 
zástupcem Šťásek (Hasky) 

○ Jablonec nad Nisou - vedení střediska beze změny, na sněmu se probírala vize střediska, 
co se povedlo a nepovedlo 

○ Ještěd Liberec - novými zástupci vedoucího střediska byli zvoleni br. Dědek (Karbaník) a 
ses. Přibylová (Veverka);  

 
10) Disciplinární řízení 

● Členové KRJ opět (v návaznosti na informace i osobní zkušenosti z posledních několika měsíců) 
diskutovali jak se jeví situace ve středisku Ještěd Liberec a z pohledu členů KRJ bohužel opět 
problematické fungování vedoucího střediska. 

● Usnesení 2019-11/VIII: Krajská rada skautského Libereckého kraje spatřuje, že doporučení 
disciplinární komise br. Svobodou (Marťanem) není naplňováno a zároveň vnímá další nové 
excesy v podobném duchu. KRJ ukládá ses. Veselé (Dita), aby nové podněty pro disciplinární 
komisi shrnula a br. Polákovi (Kasaři), aby původní disciplinární komisi oslovil s žádostí o 
zvážení zahájení nového disciplinárního řízení. 
(8 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno) 

11) Zprávy a informace zpravodajů a informace z oblastí 

● Jedním z témat setkání krajů byl i podnět, aby byla ve Stanovách zrušena povinnost mít revizní 
komise, ale zároveň aby v každém středisku byla zajištěna revizní činnost, vedení našeho kraje toto 
téma vidí odlišně. 

● Středisko Mustang Liberec stále řeší se střediskem Ještěd Liberec svůj nájemní vztah a fungování 
kolem skautské základny Hanychov. 

● Drakiáda v oblasti Českolipsko se vydařila a všichni si akci chválili. 
● Středisko Varta Semily je přihlášeno do participativního rozpočtu na odvodnění a odizolování sklepa, 

kam by se přesunul materiál na tábor. Místo půdy by časem měly být klubovny. 
● Středisko Jablonec nad Nisou dostalo od města 400.000,-Kč na 4 roky na provoz. 

Termín příští KRJ 
● 15. 12. 2019 od 17:00 v krajské kanceláři v SZ Hanychov v Liberci 
● 26. 1. 2020 od 9:00 krajský sněm na TUL v budově G (v případě potřeby bude současně i KRJ) 

 
Zapsala: Jana Stránská (Jája) Ověřili: Dita Veselá a Ondřej Peřina (Jerry) 
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Rekapitulace úkolů 
V tabulce jsou uvedeny úkoly z aktuální KRJ a vyhodnocení úkolů z minulých rad. 

Úkol Do kdy Kdo Co Stav 

Ú2019-09/01 3. 11. 2019 členové KRJ a 
zpravodajský 
tým 

Vyplnit hodnocení kvality kraje za 
školní rok 2018/2019 ve skautISu 

splněno 

Důležité termíny 
Uvedené termíny se týkají různých členů a jednotek v Libereckém kraji. 

Termín Koho se týká Co 

29. 11. - 1. 12. 2019 zájemci ZZA v Liberci 

3. 12. 2019 střediska Vyúčtování dotací 

10. 12. 2019  
od 20:00 

zájemci přihlašování na ČK Vocať Pocaď 2020  
(https://prihlaska.skautlib.cz/vp)  

26. 1. 2020  
od 9:00 

delegáti ze středisek  
+ KRJ + RK 

Krajský sněm na Technické univerzitě v Liberci 

21. - 22. 3. 2020 zájemci z oddílů / kraje Jarní brigáda na chatě Seleška 

13. - 14. 6. 2020 zájemci z oddílů / kraje Letní brigáda na chatě Seleška 

5. - 6. 9. 2020 zájemci z oddílů / kraje Podzimní brigáda na chatě Seleška 

Další termíny naleznete na webu kraje: www.skautlib.cz/terminy-a-akce 
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